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شهردار منطقه ۹ شیراز، از اجرای قابل توجهی از جهش آسفالت 
در مناطــق کمتر برخودار و محروم در ســطح منطقه خبر داد. 
عبدالصالح رســتم زاده با بیان اینکه تأمین زیرساخت ها از جمله 
بهسازی معابر و آســفالت خیابان ها یکی از فاکتورهای ساختن 
شــهری با پاسخ گویی به نیازهای شــهروندان است، گفت: سهم 
قابل توجهی از معابر در ســطح منطقه ۹ شیراز طی سال گذشته 

ازجهش آسفالت بهره مند شدند.
 پیشرفت چشمگیر جهش آسفالت

 شــهردار منطقه ۹ شــیراز با اشــاره به اینکه در طی 3۹ هفته 
سپری شــده از آغاز جهش آســفالت در ســطح معابر و محلات 
این  منطقه شاهد پیشــرفت مناسب و چشمگیر جهش آسفالت 
بودیم، افزود: با راه اندازی جهش آســفالت معابر عملًا شاهد رشد 
چشمگیری در میزان نوسازی آسفالت، پوشش دادن آسفالت در 

معابر خاکی و بهسازی معابر اصلی و فرعی هستیم.
 روکش آسفالت در معابر قدیمی

روکش آســفالت در معابر آســفالت قدیمی در خیابان های سرو، 
افرا و کوچه  های رشــد جنوبی در منطقه بخشی از برنامه جهش 
آســفالت در 3۹ هفته سپری شده از آغاز جهش آسفالت تاکنون 

بوده است که شهردار منطقه ۹ به آن پرداخت.  
این مدیر ارشــد شهرداری منطقه ۹ با بیان اینکه اجرای آسفالت 
در یازدهمین مرحله جهش عمرانی کلان شــهر شــیراز، از ۱۶ 
مردادماه سال گذشته آغاز شــده است، گفت: یازدهمین گام از 
جهش عمرانی کلان شهر شــیراز  با ۶میلیون متر مربع آسفالت 
و اعتبار بالغ  بر یک هزار و ۲۰۰میلیارد تومان شــروع  شده و طی 

برنامه ۲ساله انجام می شود. 
رســتم زاده بیان کرد: مطابق دستور شهردار شیراز، در این برنامه 
۲ساله در قالب و اولویت معابر خاکی، تراش و ترمیم، لکه گیری، 

روکش آســفالت روی معابر قدیمی به میزان ۶میلیون متر مربع 
آسفالت و اعتبار بالغ بر ۱۲هزار میلیارد ریال صورت می گیرد.

 تمرکز بر اجرای درخواست های شهروندان
به باور شهردار منطقه ۹ شــیراز بخشی از سیما و منظر شهری 
به زیرســاخت ها و بهسازی معابر شــهری مربوط است و در این 
خصوص خاطر نشــان کرد: یکی از درخواست های شهروندان از 
مدیریت شــهری بهســازی معابر با پخش آسفالت های نو و رفع 
معابر خاکی اســت؛ این درخواست شــهروندان در اولویت کاری 
مدیریت شــهری قرار گرفت و عملیات عمرانی جهش آسفالت از 
ســال قبل آغاز شد. رستم زاده با اشاره به توضیح میزان آسفالت 
معابر و محلات در ســال ۱4۰۲ تصریح کرد: بالغ بر ۲34هزار و 
۲5۰ متر مربع ســطح معابر در طول سال گذشته آسفالت شده 

است.
 سهم قابل توجه جهش آسفالت در مناطق کم برخودار

 شــهردار منطقه ۹ شــیراز با تأکید بر این مطلب که ســهم 

آســفالت مناطق از پروژه جهش آسفالت براساس نیازسنجی 
صورت گرفته اســت، عنوان کرد: در ســال گذشته با توجه به 
گستردگی اقدامات زیرســاختی در این بخش، معابر آسفالت 

شده که سهم مناطق کم برخودار و محروم قابل توجه است. 
بــه گفته رســتم زاده یکــی از اقدامات در مناطــق محروم و 
کم برخودار بهســازی معابر و آسفالت است که می تواند با رفع 
محرومیت در بخش زیرساخت زمینه رضایتمندی شهروندان 

را فراهم نماید. 
شهردار منطقه ۹ شیراز تصریح کرد: پروژه جهش آسفالت در 
مناطق کم برخودار و محروم منطقه طی سال قبل در معابری 
که اقدامات زیرســاختی آماده بود، اجرا شده است. رستم زاده 
افزود: معابر محلات مهدی آباد، حجت آباد، شــهرک سامان و 
رضوان از جمله مناطق کم برخورداری هستند که سال قبل در 
لیســت پروژه های محرومیت زدایی سهم قابل توجهی از پروژه 

جهش آسفالت به آنها اختصاص پیدا کرد.

 جهش آسفالت شهرک سامان
شهردار منطقه ۹ شیراز اظهار داشت: همچنین در سال جاری در 
بخش محرومیت زدایی آسفالت معابر شهرک سامان، مهدی آباد 
و رضوان در دســتور کار اســت؛ در حال حاضر زیرسازی معابر 
شــهرک سامان در حال انجام اســت و طی یک تا دو ماه آینده 
آســفالت در سطح معابر پخش خواهد شــد. رستم زاده در ادامه 
خاطر نشــان کرد: مساحت آســفالت معابر سطح منطقه ۹ طی 

۲ماهه ابتدایی ســال جاری ۶۰هزار متر مربع است که این روند 
با توجه به ضرورت و اهمیت موضوع تا آسفالت شدن تمام معابر 

خاکی و بهسازی معابر موجود در دستور کار اجرایی است. 
شــهردار منطقه ۹ همچنین گفت: امید اســت با توجه به اینکه 
پروژه عمرانی آسفالت معابر از جمله درخواست های اصلی اهالی 
ســاکن در مناطق شهرداری شــیراز اســت با انجام آن بتوانیم 
رضایتمندی ســاکنان محترم و در نهایت رضایت خداوند متعال 

را کسب نماییم. 

شهردار منطقه ۹ شیراز خبر داد

رشد رضایتمندی؛ از مهدی آباد تا رضوان
رستم زاده: سهم قابل توجهی از جهش آسفالت در مناطق محروم منطقه ۹ صورت گرفته است 

به گزارش دریافتی شــیرازنوین، نماینده ولی فقیه در استان 
فارس با بیان اینکه برگزاری جشن عید غدیر، عملًا نشان دهنده 
پذیرش ولایت است، گفت: باید به نحوی برنامه های جشن عید 
غدیر را برنامه ریزی کنیم که مسئله قبول ولایت مضمون همه 

کارهایمان باشد.
آیت الله لطف الله دژکام در جلسه ستاد بزرگداشت دهه امامت 
و ولایت اســتان فارس گفت: موضوع غدیــر که بحث ولایت 
و امامت اهل بیت)ع( اســت جزو عقاید رســمی ماست و یک 
روز در ســال برای این قضیه نیســت؛ ما بــا ولایت و امامت 
زندگــی  می کنیم، یعنی از آغاز تولد که اذان در گوش نوزادان 

می گوییم، بحث ولایت شروع شده است تا لحظه ای که فرد را 
در قبر می گذاریم و نام ائمه)ع( را برای آنان می گوییم.

وی اظهار کرد: پیامبر اکرم)ص( به فرمان خدای متعال و ابلاغ 
جبرئیل، غدیر را برای امت اسلامی جشن اعلام کرده است؛ لذا 
باید عید بگیریم زیرا عید الله  اکبر است. همه کارهایی که در 
زمینه آموزش تعالیم دینی انجام می دهیم در جای خود بسیار 

لازم است، ولی برای غدیر می خواهیم جشن بگیریم.
امام جمعه شــیراز تأکید کرد: نکته اول این اســت که در روز 
عید همه کارها به ســمت آموزش نرود، بلکــه در عید غدیر 
می خواهیم جشــن بگیریم و ضمن جشــن یــادآوری همه 

آموزه های دینی خواهد شــد. در طول سال کار واجب آموزش 
تعالیم دینی را داریم، ولی روز غدیر جشن می گیریم.

وی با یادآوری اینکه این جلســه بــرای آموزش مفاهیم الهی 
تشکیل نشده است، تصریح کرد: همه باید برای آموزش غدیر و 

مفاهیم ولایی در طول زندگی برنامه داشته باشیم.
آیت الله دژکام با بیان اینکه روز غدیر روز جشن است، گفت: دو 
پرسش مطرح است که اول چرا جشن می گیریم و دوم چگونه 
جشــن بگیریم و باید روی این سؤالات متمرکز شویم. وقتی 
جشن می گیریم عملًا پذیرش ولایت را نشان  می دهیم، اعتقاد 
در قلب داریم، اما در عمل برای پذیرش ولایت چه می کنیم؟ 
همه کارها برای آن اســت که اعلام کنیم عملًا ولایت را قبول 
داریم؛ بنابراین عملیاتی کردن بحث ولایت در این جشــن در 

رفتارهای ما کلید می خورد.
نماینده مردم فارس در مجلــس خبرگان رهبری تأکید کرد: 
باید به نحوی برنامه های جشن را برنامه ریزی کنیم که مسئله 
قبــول ولایت مضمون همــه کارهایمان باشــد؛ نذری)غذا و 
شیرینی( که می دهیم حس دیگری است و باید مضمون آنها، 
این باشــد که ولایتی شده ایم، جشن گرفتن ابراز قبول ولایت 
است، مضمون تولی در افعال مجموعه جشن ها باید دیده شود.

وی همچنین گفت: نکته دیگر این اســت کــه وقتی ولایت 
امیرالمؤمنین علی)ع( و اهل بیت)ع( را تبلیغ و ترویج می کنیم، 
مهم تریــن پایه ولایــت فقیه را می گوییــم. در روز عید غدیر 

محوریت حرم فراموش نشود، ولی در همه  محله ها باید جشن 
برگزار شــود و انتهای برنامه نشان دهیم کار به ولایت منتهی 

می شود؛ روز جشن ولایت نشان دهیم با ولایت هستیم.
آیت الله دژکام با اشــاره به جایگاه حضرت شاهچراغ)ع( گفت: 
در شیراز حرم حضرت احمدبن موسی الکاظم)ع(، حرم امین 
ولایت اســت؛ یعنی این بزرگ مرد تولی را جلوه داده اســت و 
مسلماً آن روز باید در حرم غوغا راه بیفتد. روز عید غدیر جشن 
حرم از صبح شروع می شود، پذیرایی در حرم و اطراف آن باید 
خیلی متفاوت باشد و این مسیر در روز جشن باید خیلی اوج 
بگیرد تا به نماز ظهر منتهی شود. نماز روز عید مهم است و این 

جشن هدف دار است و به نماز منتهی می شود.
وی همچنین خواستار توجه به سلامت زائران و مراسم جشن 
عید غدیر شد و تأکید کرد: باید در قسمت های مختلف مراسم 

جشن عید غدیر، تیم های بهداشت مستقر شوند.
امام جمعه شــیراز با تأکید بر اینکه جشن غدیر جشن دینی 
است و ســلیقه ویژه شیرازی ها باید پای کار بیاید، گفت: یک 
مرز بین شادی و نشاط و لهو و لعب داریم و باید مراقب باشیم 
گاهی عــده ای با بی توجهی کارهایی می کنند که جمع کردن 
آن سخت است و مدیریت صحنه باید قشنگ انجام شود. باید 
دقت کنیم و همه این مرز را مشخص کنند و در چارچوبی که 
رهبر معظم انقلاب اســلامی تعیین فرموده اند باید کار کرده و 

جشن بزرگ غدیر را برگزار کنیم.

نماینده ولی فقیه در استان فارس: جشن های عید غدیر با مضمون ولایت برگزار شوند

آموزش مفاهیم ولایی در اولویت باشد 
               آیت الله دژکام: باید به نحوی برنامه های جشن را برنامه ریزی کنیم که مسئله قبول ولایت مضمون همه کارهایمان باشد

مدیرکل ستاد اجرایی فرمان امام)ره( در فارس خبر داد:

500 خانواده 3فرزندی بسته 
حمایتی دریافت کردند 

به گزارش دریافتی شــیرازنوین، حســین پورنورعلی بر ضرورت دغدغه مندی و 
فرهنگ ســازی تمام مردم و مسئولان نسبت به موضوع جمعیت و خانواده تأکید 
کرد و گفت: با احســاس مسئولیت در این خصوص امید است که بتوانیم وظایف 
خود را در راســتای جوانی جمعیت و پیشــگیری از بحران سالمندی، به انجام 
برسانیم. مدیرکل ســتاد اجرایی فرمان امام)ره( در استان فارس افزود: رسانه ها، 
مراکز فرهنگی و دانشگاهی و اساتید حوزه جمعیت و خانواده باید در این زمینه 

نقش بیشتری ایفا کرده و زوج های جوان را به فرزندآوری ترغیب کنند.
پورنورعلی در تشریح برنامه هفته جمعیت معاونت اجتماعی ستاد اجرایی فرمان 
حضرت امــام)ره( با همکاری گروه های مردمی فعــال در حوزه جمعیت، عنوان 
کرد: ۲3هزار عدد پوشک بین 5۰۰ خانواده نیازمند با همکاری کمیته امداد امام 
خمینی)ره(، بهزیســتی، مرکز خدمات حوزه های علمیه و دانشگاه علوم پزشکی 
تهیه و توزیع شد. او همچنین از برگزاری نمایشگاه با محوریت حرم مطهر حضرت 
احمدبن موسی)ع( با همکاری گروه های مردمی تخصصی حوزه جمعیت، طراحی 
۲۰ پوســتر نمایشگاهی با همکاری مؤسســه جوانان انتصار حق،  تولید سرود با 
همکاری مجموعه تربیتی مه نا، خدمات مشــاوره از تاریخ 3۱ اردیبهشت لغایت 
۱خرداد در حرم حضرت احمدبن موسی)ع( با همکاری مجمع فعالان صیانت از 
جمعیت اســتان فارس و معرفی فیلم های اثرگذار در حوزه جمعیت در غالب دو 
کلیپ پنج دقیقه ای با همکاری گروه رســانه ای شهید آوینی خبر داد. پورنورعلی 
همچنیــن اعلام کرد: برگزاری مســابقه کتابخوانی)کتاب داســتانی روایت های 
مســتند از مواجهه با موضوع سقط جنین عمدی(، برپایی غرفه نقاشی کودک با 
موضوع خانواده از تاریخ 3۱ اردیبهشــت لغایت ۱ خرداد در حرم مطهر حضرت 
شاهچراغ)ع( با همکاری قرارگاه فرهنگی عمار و  توزیع 5۰ پک لبخند مادری و 
5۰ پک پوشــک پارچه ای بین خانواده های دارای فرزند سوم از دیگر برنامه های 

معاونت اجتماعی این ستاد است.

دادستان عمومی و انقلاب شهرستان آباده خبر داد: 

۴5 زندانی در آباده به آغوش خانواده بازگشتند
دادســتان عمومی و انقلاب شهرســتان آباده گفت: به همت خیران و نیک اندیشان در این 
شهرســتان 45 زندانی جرائم غیرعمد به آغوش خانواده بازگشــتند. میثم ابراهیم زاده روز 
گذشــته در مجمع عمومی ســالانه انجمن حمایت از زندانیان گفت: در ســال گذشته به 
همت خیران نیک اندیش ۱۶میلیارد ریال به خانواده زندانیان به صورت نقدی و بسته های 
معیشتی کمک شده است که در هر ماه به طور متوسط بیش از ۱3۰میلیون تومان به هر 
خانواده از زندانیان کمک شــده است. وی افزود: ۱۶۰ خانواده از زندانیان که یک جمعیت 
5۰۰نفری هســتند، تحت پوشش این انجمن قرار گرفته اند. فرماندار ویژه شهرستان آباده 
نیز در این آیین گفت: در جشــن گلریزان امسال به همت خیرین کمک های قابل توجهی 
شده که باعث آزادی زندانیان جرائم غیرعمد شد. فرهاد سعدی افزود: بازگشت افراد زندانی 

به آغوش خانواده موجب دور ماندن خانواده آنها از انواع آسیب های اجتماعی خواهد شد.
وی در ادامه اظهار داشــت: در هر کجا در زمینه های مختلف که مشارکت مردم را داشتیم 
نظام جمهوری اســلامی موفق بوده و در این مورد نیز با همت خیران شاهد کارهای بسیار 
خوبی هستیم. مدیرعامل انجمن حمایت از زندانیان شهرستان آباده نیز گفت: این انجمن در 
سال ۱34۸ فعالیت خود را در این شهرستان آغاز کرده که در این سال ها و به همت خیران 
توانسته زندانیان جرائم غیرعمد را به آغوش خانواده هایشان بازگرداند. عبدالله مرادی افزود: 
این انجمن با راه اندازی کارگاه خیاطی برای خانواده زندانیان اشتغال زایی کرده و با تأسیس 

آموزشگاه رانندگی پایه یک و دو در شمال فارس خدمات رسانی می کند.

مدیرگروه بیولوژی تولید مثل دانشــگاه علوم پزشکی شیراز 
با گرامیداشــت هفته ملی جمعیت، به بیان نقش این گروه 
آموزشی در فرآیند درمان ناباروری و جوانی جمعیت پرداخت.

ساناز علایی روز گذشته در این خصوص گفت: گروه بیولوژی 
تولید مثل دانشگاه علوم پزشکی شیراز با بهره گیری از دانش 
علوم زیستی و فناوری  های نوین به  دنبال تسهیل در رسیدن 
به اهداف باروری و تولید مثل اســت؛ از این رو، مراکز درمانی 
و آزمایشگاه های بیولوژی تولید مثل نقشی بسیار حیاتی در 
ارائه خدمات به زوجین نابارور و حفظ باروری در جامعه دارند.

عضو هیئت علمی دانشکده علوم و فناوری های نوین پزشکی 
شیراز تشخیص دقیق علت های ناباروری را از جمله محورهای 
تأثیرگذاری دســتاوردهای این گروه آموزشی دانست و ادامه 
داد: با تلاش های اســاتید این گروه آموزشــی و با استفاده از 
تســت ها و تحلیل های تخصصی روی نمونه های اســپرم و 

تخمک، علت مشــکل ناباروری برای تدویــن طرح درمانی 
مناسب، قابل شناسایی است.

وی با اشاره به استفاده از فناوری های کمک باروری به عنوان 
دیگــر محور تلاش های این گروه آموزشــی، بیان کرد: گروه 
بیولوژی تولید مثل با بهره گیری از فناوری های کمک باروری، 
فرآیند IVF)تلقیح مصنوعی( و ICSI)تزریق مستقیم اسپرم( 
را امکان پذیــر می ســازد که این روش ها بــرای زوجینی که 
به  طور طبیعی قادر به باروری نیســتند، گزینه های مؤثری 

محسوب می شوند.
علایی بــه توضیح تلاش ایــن گروه برای حفــظ باروری و 
ذخیره اســپرم و تخمک به عنوان گامی دیگر در این راســتا 
پرداخت و افزود: ایجاد بانک فریز اسپرم و تخمک با استفاده 
از فناوری هــای روز دنیا، به مردان، زنان و دخترانی که برای 
انجام درمان هایی مانند شــیمی درمانی یا بیماری هایی مانند 

ســرطان نیاز به ذخیره اسپرم یا تخمک دارند، این امکان را 
می دهد تا در آینده بتوانند به راحتی از اسپرم یا تخمک خود 

برای باروری استفاده کنند.
مدیرگروه بیولوژی تولید مثل دانشــگاه علوم پزشکی شیراز 
گفت: آزمایشگاه های بیولوژی تولید مثل زیرساختی مناسب 
در ایــن حوزه اســت که بــا فعالیت در زمینــه تحقیقات و 
پژوهش های علمــی، به نوآوری در روش هــا و فناوری های 
مربوط به بهبود درمان نابــاروری کمک می کند. با توجه به 
اهمیت فعالیت های مرتبط با بیولوژی تولید مثل در جامعه، 
توسعه و پیشــرفت در این زمینه می تواند بهبود عمده ای در 

سلامت جامعه به همراه داشته باشد.
وی بــا بیان اینکه پرورش متخصصــان و کادر متخصص در 
این حوزه می تواند نقش بسزایی در گسترش و توسعه مراکز 
درمان ناباروری داشته باشــد، اظهار کرد: این متخصصان با 

داشــتن دانش و مهارت های لازم می توانند بهبود اساســی 
در فرآیند درمان ناباروری زوجیــن ایجاد کنند که از جمله 
نقش هــای مهم آنها می توان به ارائه مشــاوره های تخصصی 
بــه زوجین نابارور، ارتقای فرآیندهــای درمانی با بهره گیری 
از آخرین دســتاوردهای علمی و فناوری، همچنین توســعه 

روش های جدید و مؤثر در حوزه درمان ناباروری اشاره کرد.
به گفته او، این تلاش ها به ویژه به کاهش زمان مورد نیاز برای 
انجــام فرآیندهای درمانی و همچنین بهبود کیفیت خدمات 

ارائه شده به بیماران کمک می کند.
وی تربیت و توسعه متخصصان در زمینه بیولوژی تولید مثل 
را موجب افزایش دسترســی به خدمــات درمانی ناباروری، 
کاهش نارضایتی ها و استرس های مرتبط با این مشکل و در 
نتیجه افزایش رضایت خانواده ها و افراد جامعه در این زمینه 

دانست.

مدیرگروه بیولوژی تولید مثل دانشگاه علوم پزشکی شیراز مطرح کرد:

اثربخشی دستاوردهای دانش بیولوژی تولید مثل در تحقق اهداف جوانی جمعیت

مدیرکل راه و شهرسازی لارستان: بودجه راهداری ناچیز است 
مدیرکل راه و شهرسازی لارستان گفت: سالانه افزون بر۶۰هزار میلیارد ریال برای نگهداری راه های این حوزه نیاز است که از این میزان تنها ۱۰ درصد تخصیص داده می شود 
که به نسبت مشکلات زیرساختی موجود بسیار ناچیز است. به گزارش ایرنا، حسن شبانی، یکشنبه در حاشیه بازدید از پروژه های حوزه راه و شهرسازی لامرد و مُهر افزود: 
این میزان بودجه تخصیص یافته هیچ گونه همخوانی با هزینه های نگهداری راه ها ندارد و کُند پیشرفتن کارها باعث گلایه شهروندان نیز شده است. او اضافه کرد: در مجموع 
وضعیت ما در حوزه راهســازی و بهســازی راه ها رضایت بخش است و امروز شاهد هستیم که تمام نقاط این ۲ شهرستان به کارگاه سازندگی تبدیل شده است. وی با اشاره 
به در دست بهسازی بودن 3۷ کیلومتر از محور علامرودشت- احشام اظهار کرد: روند احداث باند دوم و اصلاح اختلاف سطح محور بریو به اندا در بخش اشکنان شهرستان 

لامرد به 3۰۰میلیارد ریال اعتبار نیاز دارد که شتاب بیشتری گیرد. 


